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REPUBLIKA  HRVATSKA         

ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 

GRAD SAMOBOR 

Gradsko vijeće 
 

KLASA: 024-02/22-02/7 

URBROJ: 238-27-04-01/02-22-2 

Samobor, 31.8.2022. 

 

ZAPISNIK 

14. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane 31. kolovoza 2022. 

godine u prostoriji Centra za mlade BUNKER 
 

Sjednica je započela u 15.00 sati. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Poštovane dame i gospodo, sve vas lijepo pozdravljam, drage vijećnice i 

vijećnike, našu gradonačelnicu i zamjenika gradonačelnice, sredstva našeg javnog priopćavanja i 

pročelnike stručnih službi.  

Kao što je to i uobičajeno da izvršimo prozivku, pa molim gđu Valentinu Horvat da prozove 

vijećnike, da vidimo da li imamo kvorum. 

 

VALENTINA HORVAT – Prozivka vijećnika. 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI: 

Luka Bišćan, Davor Daničić, Nika Fleiss, Irena Franceković, Goran Gorše, Ivan Horvat, 

Đurđica Jančikić, Martin Komes, Tatijana Lenart, Marija Lindić, Darko Lisec, Marko Požgaj, 

Stjepan Razum, Mihaela Slamar, Miran Šoić, te naknadno stigao: Marko Matijaščić 

 

IZOČNI VIJEĆNICI: 

Maja Gračanin – opravdala izostanak, Sanja Horvat Iveković – opravdala izostanak, 

Matija Hržić – opravdao izostanak, Željko Mataušić, Željko Stanec – opravdao izostanak  

 

MIRAN ŠOIĆ - Konstatiram da je od 21 vijećnika nazočno 15 vijećnika, a 6 izočno na 

sjednici, te se mogu donositi pravovaljane odluke i zaključci, te otvaram 14. sjednicu Gradskog 

vijeće Grada Samobora. 

 

OSTALI NAZOČNI: 

- Petra Škrobot, gradonačelnica Grada Samobora 

- Petar Burić, zamjenik gradonačelnice Grada Samobora 

- Željko Radovanić, Marinko Džepina, Davor Bošković, Zvonko Župančić, pročelnici Grada 

Samobora 

- Silvio Ivan Žugaj, privremeni pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti 

- Mirela Mrđenović, savjetnica za stručne poslove gradonačelnice u Upravnom odjelu za opće, 

pravne i tehničke poslove 

- Tamara Mekinjić, unutarnja revizorica 

- Anja Franić Modrić, voditeljica Odsjeka za odnose s javnošću i informatičke poslove u 

Upravnom odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 
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- Igor Mališ, viši referent za informatičke poslove u Upravnom odjelu za opće, pravne i tehničke 

poslove 

- javnost  

 

Predstavnici sredstava javnog priopćavanja. 

 

 

MIRAN ŠOIĆ – Prije utvrđivanja dnevnog reda, kao što je to i uobičajeno potrebno je 

verificirati Zapisnika 13. sjednice Gradskog vijeća koju smo održali 21. srpnja 2022. godine. 

Ima li primjedbe na Zapisnik? 

Ako nema primjedbi zaključujem raspravu i predlažem da verificiramo Zapisnika 13. 

sjednice Gradskog vijeća održane dana 21. srpnja 2022. godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 "za") 

donijelo  

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Verificira se Zapisnik 13. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 21. srpnja 

2022. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

MIRAN ŠOIĆ - Uz poziv za današnju sjednicu primili ste Prijedlog dnevnog reda. 

Pitam da li ima prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda?  

Ako nema primjedbi, dajem na glasovanje Prijedlog dnevnog reda? 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 "za") 

usvojilo sljedeći 

DNEVNI RED 

 

1. Prijedlog odluke o dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2022. godinu 

2. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom redu  

3. Prijedlog odluke o stipendiranju učenika i studenata Grada Samobora 

4. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o novčanoj pomoći za opremu novorođenog djeteta  

5. Prijedlog odluke o subvencioniranju prijevoza učenika osnovnih škola na području grada 

Samobora 

6. Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti gradonačelnici za potpis ugovora o subvencioniranju 

učeničkih osnovnoškolskih mjesečnih relacijskih pokaznih markica 

7. Prijedlog odluke o imenovanju ravnateljice Pučkog otvorenog učilišta Samobor 

8. Prijedlog odluke o imenovanju ravnateljice Ustanove za upravljanje sportskim objektima 

Sportski objekti Samobor 

9. Prijedlog odluke o osnivanju prava služnosti u korist trgovačkog društva Vodoopskrba i 

odvodnja d.o.o. radi izmještanja vodoopskrbnog cjevovoda u Ulici Nikole Šubića Zrinskog u 

Samoboru 

10. Ostale informacije 
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MIRAN ŠOIĆ – Otvaram Aktualni sat u kojem vijećnici mogu postavljati pitanja, tražiti 

obavijesti i davati prijedloge predsjedniku Gradskog vijeća, gradonačelnici, zamjeniku 

gradonačelnice, pročelnicima upravnih tijela Grada Samobora u skladu s Statutom i Poslovnikom 

o radu Gradskog vijeća. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

DARKO LISEC – Započeo bih s pitanjem, svi smo imali priliku vidjeti i čitati što se tiče 

autobusnog prijevoza. Na prošloj sjednici sam postavio pitanje vezano za Galgovo – Samobor. To 

me pitanje zanima. Ako gradonačelnica ili netko drugi hoće još nešto dodati po pitanju autobusnog 

prijevoza, da se vidi di smo, što smo i kako će to ići dalje. 

Danas sam dobio pitanje da još nema izvješenog nikakvog voznog reda. Na to su me 

potaknuli roditelji jer moraju vidjeti kako će ta djeca putovati u školu i iz škole. Znači, da imamo 

barem od autoprijevoznika neki vozni red da se ti roditelji mogu organizirati, da ako neće biti 

mogućnosti organizirati se autobusom, da se organiziraju roditelji, djedi i bake, da bi ta djeca mogla 

krenuti u našu školu. 

Drugo pitanje. Skrenuo bih pažnju na jednu situaciju, koja se događa gore kod mene u 

Galgovu, na jednu točku, gdje se događaju prometne nesreće. Danas u toku dana sam dobio 

odgovor od pročelnika gosp. Zvonka Župančića, pa ga ovim putem i pohvaljujem. Zadnji puta kada 

je bila neka prometna nesreća mi smo se čuli telefonom, one je zvao Komunalac, Komunalac je 

izašao van, očistio ulje s ceste, posipali su to. Znači, ona prometna nesreća koja se dogodila s tri 

automobila, jedan automobil je bio belgijskih registracija, dva su bila hrvatskih registracija, na 

sreću nije bilo smrtnih slučajeva, a što se događalo na tom dijelu. Pokazalo se statistički da unatrag 

nekih pet – šest godina tamo se dogodilo cca dvadeset do trideset prometnih nesreća, a od tih 

dvadeset ili trideset nesreća zavedeno ih je samo četiri ili pet na Policijskoj stanici u Samoboru, jer 

su sudionici nesreća rekli da se ne zove policija. 

Treće, pohvalio bih gradsku vlast i pohvalio bih pročelnika Silvia, a radi se o područnim 

školama u Klakama, Pavučnjaku i Rakov Potoku. Mi smo imali jedan sastanak u Gradu gdje su 

roditelji potaknuli pitanje uređenja tih područnih škola, bilo je dano obećanje da će se do početka 

školske godine to urediti. Imali smo priliku pročitati iz medija da je Područna škola u Klakama 

uređena, uređuje se do kraja Područna škola u Pavučnjaku i ostala nam je Područna škola u Rakov 

Potoku, stoga upućujem pohvalu na taj dio što su se održala obećanja. Ako nešto i neće biti gotovo 

do početka to će se odraditi u prvim tjednima te škole na zadovoljstvo roditelja čija će djeca u te 

područne škole krenuti. Toliko od mene za sada. 

 

PETRA ŠKROBOT – Zahvaljujem gosp. Darku na pitanjima i pohvalama. Što se tiče 

prijevoza imali ste priliku iz medija vidjeti da je zapravo borba i da je ljeto bilo izrazito dinamično 

po pitanju razgovora s prijevoznicima i rješavanja te problematike. Napravljeno je rješenje koje u 

ovim okvirima bilo moguće. Želim još jednom ovim putem istaknuti i osvrnuti se na neke 

komentare javnosti. Znači, ima komentara zašto ne idete osnovati vlastitu prijevozničko poduzeće, 

zašto ne uvedete ZET. Naravno da bi mi bili spremni osnovati vlastito poduzeće, ali to ne bi riješilo 

problem. Problem na lokalnoj razini i linije zajedno s prijevoznicima mi možemo definirati i 

odrediti broj polazaka. Problem su, ponavljam, međužupanijske linije za koje dopusnice izdaje 

ministarstvo. Zašto to navodim? Dakle, mi da i osnujemo vlastito poduzeće ne bismo mogli 

obavljati prijevoz prema Zagrebu dok ministarstvo ne izda dopusnice. Dopusnice su zadnji puta 

izdane 2017. godine, to govorim jer sam bila na sastanku i s ministrom i s državnim tajnikom i sa 
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svim službama tamo. Naravno da mi nećemo stati na ovome, ovo je prvi korak u rješavanju 

problematike da se barem u ovim okolnostima izvuče ono najbolje moguće. Sljedeći korak je 

razgovor i rad s ministarstvom upravo po pitanju tih dopusnica. Dopusnice na međužupanijskim 

linijama imaju prijevoznici Autoturist i Samoborček i zato je situacija takva kakva je. Dakle, tu 

Grad ne može definirati niti polaske, niti cijene, niti ništa, već je sve na dobroj volji za suradnju 

prijevoznika, koje, na žalost, od strane jednog prijevoznika Samoborčeka nije bilo.  

Što se tiče ovih dodatnih linija, s gosp. Darkom sam već bila komunicirala, to smo već 

komunicirali s prijevoznikom i ići ćemo u tom smjeru da osiguramo prijevoz za ta mjesta i za ljude 

kojima je to potrebno da se dodatno poboljšaju polasci na nekim linijama. Ono što smo dogovorili 

s prijevoznikom Autoturistom, koji je jedini koncesionar na lokalnom prijevozu na područja grada 

Samobora, on će uvesti dodatne linije i dodatne polaske tako da će se i tu poboljšati taj broj 

polazaka za ljude na području grada. Ono što još želim istaknuti, ovo nije sada kraj u rješavanju 

tog problema, nastavljamo dalje prema ministarstvu i cilj je ishoditi dopusnice, odnosno da se 

revidiraju postojeće dopusnice. To je jedna stvar. 

Još ste rekli vezano uz ovu problematiku prometnih nesreća na području vašeg mjesnog 

odbora. Uputili ste mi, također, dopis koji sam odmah proslijedila komunalnom odjelu, stavila sam 

Vas i u kopiju maila da vidite da se odmah reagiralo, da se odmah zajedno i s policijom i sa svima 

koji su uključeni u to krene rješavati. Dakle, da se napravi sve što je moguće od dodatne 

signalizacije koju ste tražili i dodatnih da li „Ležećih policajaca“ ili ono što kaže prometni elaborat 

i da se pokušaju smanjiti te prometne nesreće. 

Što se tiče još ovog komentara za škole, još će se sada urediti na području Rakovog potoka 

i to je sve dogovoreno i u procesu je, a ovo na području Pavučnjaka dovršavamo. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Bilo bi vam dosadno da se slučajno ne javim. Moje prvo 

pitanje se odnosi na probleme s plinom koji su se eto pred svima nama pojavili. Naime, dio naših 

sugrađana je uspio dobiti ugovore s Gradskom plinarom, a dio još uvijek nije, neki su već sada u 

zadnjoj fazi, ne mogu više predati zahtjev u Energo Metan, nego moraju slati direktno na Gradsku 

plinaru i za pretpostaviti je da ti ljudi neće dobiti ugovore s obzirom na stav Tomaševića u Zagrebu, 

da ne žele više nove primati u Gradsku plinaru. Pitanje je i za nas ostale koji smo u nekom suvislom 

roku predali zahtjeve Energo Metanu. Da li Grad razmišlja kako ćemo to riješiti, da li ćemo na neki 

način pomoći ljudima koji će plaćati neku tržišnu cijenu plina, i da li se uopće u tom smjeru 

razmišlja? Prije dva vijeća, mislim, da sam pitala u svezi solarnih, da li ćemo potpisati izgradnju 

solara na prirodnim objektima? Tada to nije bila opcija, ali možda i u tom smjeru trebamo razmisliti 

o nekom poticanju. Sada se već pomalo planira proračun za sljedeću godinu, možda da predložimo 

ljudima te neke energetske zajednice u kojima bi se nekoliko kućanstava moglo povezati da imaju 

zajedničku solarnu energiju(struja, grijanje). U tom smislu me samo zanima da li se planira i na 

koji način to mislite riješiti? 

Drugo pitanje. Na društvenim mrežama se ovih dana intenzivno priča o tome da je netko u 

Gradu pogodovao sebi za prodaju zemljišta. Mislim da se tu konkretno to odnosilo na kolegu 

Boškovića, pa možda kratko obrazloženje od njega o čemu se ustvari radi, da se ne pričaju laži 

nego da znamo otprilike istinu. 

Imam prijedlog, kada će se sada revidirati linije prijevoza unutar grada, možda da se 

razmisli o konačnom uvođenju neke kružne linije koja će spajati Autobusni kolodvor, Dom 

zdravlja, Trg, Policijsku stanicu, taj krug, da barem na neki način olakšamo ljudima koji ne moraju 

putovati Rude – Samobor ili Kladje – Samobor, da se mogu unutar grada voziti, jer ima dosta nas 

koji smo malo stariji pa bi nam to odgovaralo, tako nešto. 
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PETRA ŠKROBOT - ... Donesen je Zakon o liberalizaciji tržišta i zapravo Gradska plinara 

kao isporučitelj usluge na ovo području je dužan po zakonu, da sada točno članak zakona ne 

ističem, dužan preuzeti korisnike koji podnesu zahtjev. Ovo što je rekao gosp. Tomašević da to 

nešto spori, ukoliko se to dalje se nastavi da se ne rješavaju ugovori za naše korisnici morat će se 

intervenirati dalje. Direktor Energo Metana i ja smo u komunikaciji i nećemo sigurno dopustiti da 

naši korisnici trpe po tom pitanju, ali ono što je činjenica, a upućen je i dopis na Regulatornu 

agenciju i na sve institucije da se dalje procedura mora nastaviti kako je i započela. 

Što se tiče ovih solarnih panela, već sam bila odgovarala na jednoj sjednici Vijeća da smo 

napravili cijelu analizu za sve gradske objekte i da idemo u tom smjeru da krenemo od sebe, a za 

građanstvo će biti organizirana još jedna radionica. Krenut ćemo od tog dijela da vidimo interes, 

da se ljude informira, a onda ćemo dalje donositi odluke u smjeru da se uključi i građanstvo u takve 

projekte. 

Ona studija o kojoj smo govorili na početku ona je uključila tu kružnu liniju, mi smo 

napravili i probnu vožnju na toj kružnoj liniji. Upravo je cilj da se poveže od Autobusnog kolodvora 

uz Staru uru prema Gizniku i spuštala bi se dolje na vojarnu, jedan veći krug, i Gundulićevo naselje 

i cijeli dio. Zapravo da se obuhvati taj cijeli dio grada koji nije povezan, time bi se zapravo i djeca 

mogla na aktivnosti voziti na toj redovnoj liniji, i umirovljenicima bi bilo jednostavnije doći od 

Autobusnog kolodvora do policije i drugih objekata. To je u planu i definitivno razmišljamo u tom 

smjeru i to će sada ići u realizaciju. Dakle, ono što se nama dogodilo, mi smo imali spremno da se 

sve te procedure pokrenu oko novih linija i natječaja, no, međutim dogodio se opet novi moment 

oko razdvajanja prijevoznika i to je sada usporilo taj proces, ali sada kada smo barem djelomično 

riješili situaciju ići ćemo sljedeće korake provoditi i rješavati. 

Ovaj dio što se tiče kolega može on iznijeti. 

 

DAVOR BOŠKOVIĆ – Iznijeti ću samo par činjenica s obzirom da sam čuo neke prozivke 

putem Facebooka. Za početak, zakonom, koliko ja znam, nije zabranjeno da pročelnik koji radi u 

Gradu na svoje ime i prezime ne može kupiti zemljište za gradnju obiteljske kuće ili da kupi stan 

u kojem bi živio. Znači, da razjasnim još jedanput, nisam kupio niti na ženino, niti na puničino, 

tastovo, mamino, ne znam niti sam čije, nego na svoje osobno ime što jasno dokazuje 

transparentnost i činjenicu da se nisam skrivao iza nikoga ili nekoga.  

Drugo, građevinska čestica koju sam kupio imala je uvjete za gradnju bez izvođenja 

nastavka sporne prometnice što jasno i nedvojbeno vidljivo iz GUP-a, i individualno stanje 2020. 

godine, što dokazuje izlaz na javno prometnu površinu u širinu od pet zarez šest metara, a svi 

znamo ili većina koja radi u Gradu zna, da treba biti minimalno tri metra. Znači nije protuzakonito. 

Parcelacija navedene čestice također je bila moguća 2020. godine, bez izgradnje nastavka sporne 

prometnice, što je jasno definirano člankom četrdeset tri GUP-a koji kaže da pristupni put do 

građevinske čestice najmanje od pet i pol metara ako se koristi za kolni i pješački promet, s time 

da njegova najveća dužina iznosi sedamdeset pet metara i na njega se vežu najviše pet obiteljskih 

stambenih zgrada po najviše dva stana. Također, možemo vidjeti opet laž. Prometnica je ucrtana u 

GUP-u od 2007. godine, znači trinaest godina od kada sam ja to kupio, odnosno trinaest godina 

prije nego što sam ja to kupio.  

Lokacijsku dozvolu moram reći da sam potpisao, jer sukladno Zakonu o prostornom 

uređenju, članak sto četrdeset jedan, nisam bio stranka u postupku, jer se radi o prometnici, odnosno 

infrastrukturi od interesa RH. Također gradonačelnica može potvrditi moju izjavu da je u tijeku 

revizija predmeta izdavanja Lokacijske dozvole koju sam ja potpisao. 

Također, moram napomenuti još jedan netočni i lažan podatak, da je Grad Samobor platio 

izvlaštenje tri puta četiristo devetsto jedna tisuća sedamsto osamdeset osam kuna i osamdeset lipa, 
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nego samo četiristo devedeset jedan sedamsto osamdeset osam kuna, što je tri puta manje nego što 

se pokazuje i dokazuje u javnost. 

Mislim da sam svima bio transparentan, a ako netko ima još pitanja imam obrazloženje na 

dodatnih trideset četiri strane i vrlo rado ću to podijeliti sa svima. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Da li se još netko javlja za riječ? 

 

NIKA FLEISS – Stanovnik sam Perkovčeve ulice na broju trideset, tamo gdje je onaj mali 

prolaz gdje se ide kod Dineka koji radi kompjutere, od kada se preselio parking s lijeve na desnu 

stranu, stvara nam puno više problema nego prije. Sada ne znam da li je to privremeno ili će se 

vraćati, nadam se da će se vraćati. Sada svi koji stanu desnu otvaraju se vrata direktno na ulicu i 

kada mi izlazimo iz tih naših haustora parking je odmah tu, pa da se barem ta mjesta onda prekriže, 

jer ima dana kada doslovno ne možemo izaći van, ostaje premalo mjesta. Puno ljudi tu hoda s 

djecom i to u Perkovčevoj nije baš sjajna kombinacija. 

Druga stvar, što se tiče Perkovčeve na broju dvadeset osam skoro svaki drugi, treći dan 

nađemo kako pada žbuka, kamenje s krova i fasada, doslovno se ulica raspada. Ja mogu pričati smo 

u svoje ime, ali znam da i mnogi susjedi imaju dobru volju i želju ulagati u te svoje stare nekretnine, 

to već izgleda ... toranj cijela Perkovčeva visi, pa možda u budućnosti razmišlja da postoje neka 

vrsta potpore nečega da se taj centar malo digne, jer ipak je to centar našeg grada.  

 

PETRA ŠKROBOT – Perkovčeva će trajati, a to sam objašnjavala još na jednoj sjednici 

Vijeća, vrlo je malo djelatnika koji mogu slagati te kocke, mi idemo u rekonstrukciju, ali ćemo 

vraćati regulaciju kako je i bila. Zgrade i u Perkovčevoj i na Trgu, plan je sazvati neki sastanak s 

vlasnicima objekata, tu je dosta problem, ima dosta onih koji su spremni za obnovu i participirati 

u tome, a uvijek ima naravno onih koji ne žele, pa treba vidjeti koliki je interesi i onda ići u smjeru 

da oživimo tu Perkovčevu i taj centar da to ne bude toliko ružno. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Da li se još netko javlja za riječ? 

S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ onda smo naš Aktualni sat malo brže završili, 

pa se može preći na dnevni red. 

 

 

 Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora zaključuje Aktualni sat, te se prelazi 

na rad po usvojenom Dnevnom redu. 

 

 

AD1.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na prvu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o dopuni Odluke 

o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2022. godinu. 

 S obzirom da su materijali svima bili dostupni i dosta opširni, mislim da nema potrebe za 

uvodnim obrazloženjem, već ćemo krenuti s raspravom. 

 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održala sljedeća radna tijela: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
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Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja po točki dnevnog reda? 

 

 Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o dopuni 

Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2022. godinu. 

 Nakon provedenog glasanja Gradsko vijeća Grada Samobora jednoglasno je (15 „za“) 

donijelo sljedeću 

 

ODLUKU 

 

o dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2022. godinu, u tekstu kao što je dan 

u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD2.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na drugu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o izmjenama 

i dopunama Odluke o komunalnom redu.  

 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za komunalne djelatnosti i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja po točki dnevnog reda? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom redu.  

 Nakon provedenog glasanja Gradsko vijeća Grada Samobora jednoglasno je (15 „za“) 

donijelo sljedeću 

 

ODLUKU 

 

o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom redu, u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu. 

 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD3.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na treću točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o stipendiranju 

učenika i studenata Grada Samobora. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  
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te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja po točki dnevnog reda? 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ – Samo bih htjela pitati kada ste slagali ove kriterije za 

izvrsnost u glazbi, odnosno u kulturi, za takve studente i đake i za one koji su postigli velike 

sportske rezultate, možda ste ljestvicu ocjena podignuli previsoko, jer djeca koja treniraju i koja se 

bave glazbom po ovome sada moraju biti i najbolji đaci u školi. Mislim da je možda taj kriterij 

prosječne ocjene koju moraju ostvariti u školi malo previsok. Ako svirate neki instrument nekoliko 

sati dnevno ili tjedno i bavite se nekim olimpijskim sportom i često izostajete iz škole jako je teško 

vjerojatno ostvariti prosjek od četiri, četiri i pol po svim drugim ocjenama. Možda da se razmisli o 

tom kriteriju ocjenjivanja, ili možda da nam objasnite što vas je u stvari vodilo za tim kriterijima? 

Znam da mi tražimo od djece da budu izvrsni po svim poljima, ali nekada to možda nije moguće 

ili možda će neka djeca koja postižu izvrsne rezultate u sportu i kulturi na kraju neće ostvariti takvu 

stipendiju, pa samo da nam objasnite taj kriterij ocjene, kako ste do njega došli i zašto je tkao visok. 

 

 SILVIO IVAN ŽUGAJ – Zahvaljujem se vijećnici na postavljenom pitanju. Evo ovako, 

ova odluka je bila na Javnom savjetovanju mjesec dana i u tih mjesec dana smo zaprimili od dva 

dionika zahtjeve za izmjenu ove odluke, od toga smo četiri uvažili, a četiri nismo. Što se tiče sada 

izvrsnosti mladih glazbenika prosjek ocjene je ostao isti kao i svih ovih godina, odnosno četiri i 

pol za studente. Ono što je novost je to da smo mi uveli sportske stipendije i te sportske stipendije 

smo mi na početku kategorizirali isto kao i izvrsnosti, sa četiri i pol smo išli s prosjekom ocjena. 

Nakon što smo dobili primjedbe na tu odluku sastalo se Povjerenstvo, razmotrilo te primjedbe i 

polovicu njih je i uvažilo. Tako da što se tiče mladih glazbenika i prosjeka ocjena isti se nije 

mijenjao svih ovih godina već je sve ostao. Znači, novost je to da smo uveli sportske stipendije. 

Tako da do sada mi nismo primijetili da je oko glazbenika ili mladih glazbenika izvrsnosti da se 

pojavljuje bilo kakav problem, dapače nama u samom Povjerenstvu za stipendije sudjeluju dvoje 

članova koji su iz Srednje glazbene škole u Samoboru. Smatram da je to jako dobro napravljeno 

već duži niz godina. Ovaj dokument, ta odluka o stipendiranju je zapravo živi dokument, on će se 

vrlo vjerojatno imati potrebe i dalje mijenjati, dalje usklađivati, kao što smo ga i ove godine, ne 

samo iz razloga uvođenja sportskih stipendija mijenjala, nego iz razloga valoriziranja ocjena za 

studente koji studiraju izvan RH, jer su ocjene iskazane u slovima ili čak imaju ocjene od jedan do 

deset i sve se to mora nekako usklađivati iz godine u godinu. 

 

 MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje - Prijedlog odluke o 

stipendiranju učenika i studenata Grada Samobora. 

Nakon provedenog glasanja Gradsko vijeća Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo sljedeću 

 

ODLUKU 

 

o stipendiranju učenika i studenata Grada Samobora u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu. 

 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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 Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora konstatira da je stigao vijećnik gosp. 

Marko Matijaščić te je sada 16 vijećnika nazočno na sjednici. 

 

 

AD4.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na četvrtu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o izmjeni 

Odluke o novčanoj pomoći za opremu novorođenog djeteta.  

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o izmjeni 

Odluke o novčanoj pomoći za opremu novorođenog djeteta.  

 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo sljedeću 

 

ODLUKU 

 

o izmjeni Odluke o novčanoj pomoći za opremu novorođenog djeteta, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu.  

 Tekst odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD5.) 

 MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na petu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

subvencioniranju prijevoza učenika osnovnih škola na području grada Samobora. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

subvencioniranju prijevoza učenika osnovnih škola na području grada Samobora. 
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Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo sljedeću 

 

ODLUKU 

 

o subvencioniranju prijevoza učenika osnovnih škola na području grada Samobora, u tekstu kao 

što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD6.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na šestu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka o davanju 

suglasnosti gradonačelnici za potpis ugovora o subvencioniranju učeničkih osnovnoškolskih 

mjesečnih relacijskih pokaznih markica. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o 

davanju suglasnosti gradonačelnici za potpis ugovora o subvencioniranju učeničkih 

osnovnoškolskih mjesečnih relacijskih pokaznih markica. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

o davanju suglasnosti gradonačelnici za potpis ugovora o subvencioniranju učeničkih 

osnovnoškolskih mjesečnih relacijskih pokaznih markica, u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu. 

 Tekst Zaključka prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD7.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na sedmu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o imenovanju 

ravnateljice Pučkog otvorenog učilišta Samobor. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za izbor i imenovanja 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  
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te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

 Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

imenovanju ravnateljice Pučkog otvorenog učilišta Samobor. 

 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo sljedeću 

 

ODLUKU 

 

o imenovanju ravnateljice Pučkog otvorenog učilišta Samobor, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD8.) 

 MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na devetu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o imenovanju 

ravnateljice Ustanove za upravljanje sportskim objektima Sportski objekti Samobor. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za izbor i imenovanja 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, osim Odbora za izbor i 

imenovanja koji nije podržao Prijedlog odluke. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

imenovanju ravnateljice Ustanove za upravljanje sportskim objektima Sportski objekti Samobor. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (9 „za“, 

2 „protiv“ i 3 „suzdržan“) donijelo sljedeću 

 

ODLUKU 

 

o imenovanju ravnateljice Ustanove za upravljanje sportskim objektima Sportski objekti Samobor, 

u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD9.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na devetu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o osnivanju 

prava služnosti u korist trgovačkog društva Vodoopskrba i odvodnja d.o.o. radi izmještanja 

vodoopskrbnog cjevovoda u Ulici Nikole Šubića Zrinskog u Samoboru. 
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Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za komunalne djelatnosti i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o osnivanju 

prava služnosti u korist trgovačkog društva Vodoopskrba i odvodnja d.o.o. radi izmještanja 

vodoopskrbnog cjevovoda u Ulici Nikole Šubića Zrinskog u Samoboru. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo sljedeću 

 

ODLUKU 

 

o osnivanju prava služnosti u korist trgovačkog društva Vodoopskrba i odvodnja d.o.o. radi 

izmještanja vodoopskrbnog cjevovoda u Ulici Nikole Šubića Zrinskog u Samoboru, u tekstu kao 

što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD10.) 

 MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na desetu točku dnevnog reda – Ostale informacije. 

 

 Ima li pitanja ili prijedloga? 

 

 Ako nema ja najavljujem da ćemo tamo krajem devetog mjeseca opet sjednicu Gradskog 

vijeća, s obzirom da imamo različitih izvješća za prihvatiti i dodjelu nagrada i priznanja da bi u 

desetom mjesecu imali obilježavanje Dana grada Samobora. 

 

 S obzirom da se nitko ne javlja za riječ, a Dnevni red današnje sjednice je iscrpljen, 

zaključujem 14. sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora, te se zahvaljujem na odazivu i 

očekujem vas krajem devetog mjeseca. 

 

 Dovršeno u 15.45 sati. 

 

 

ZAPISNIČARKA:   PROČELNICA   PREDSJEDNIK 

 

Nada Gorišek   Valentina Horvat, dipl. iur.  Miran Šoić 


